
 

 

Minnesanteckningar från Ordförandekonferens 

Plats: Rydals Herrgård, Rydal 

Tid: onsdagen den 18 april 2023 

 

Närvarande: Lars Åman    Toarp 

 Birgitta Snygg   Toarp 

 Bosse Nilsson  Borås 3an 

 Erik Åkerlund  Borås 3an 

 Egon Svensson  Markbygden 

 Anita Öresjö   Markbygden 

 Gunilla Pacsay  Markbygden 

 Lars Billström  Markbygden 

 Bertil Hansson  Tranemo 

 Christina Sundqvist  Tranemo 

 Gerhard Wichers  Bogesund 

 Lisbeth Rosén  Bogesund 

 Inga Andersson  Bogesund 

 Bengt Carlsson  Horredsbygden 

 Leif Sternfeldt  Horredsbygden 

 Tommy Johansson  Hökerum 

 Ami Björkander  Ö Kind 

 Ann-Kristin Sjörén-Stendahl Bollebygd 

 Göran Svensson  Bollebygd 

 Birgitta Alfredsson  Bollebygd 

 Rosey Rinde   Bollebygd 

 Roland Parneving  Bollebygd 

 Bengt Leander  N Kind 

 Nils Nilsson   N Kind 

 Britt-Marie Larsson  N Kind 

 Elisabeth Larsson  Svenljunga 

 Bengt-Ove Ström  Svenljunga 

 Timmy Tihimell  Svenljunga 

 

D. styrelsen: Conny Brådalen  distriktsordförande 

 Kent Gustavsson  v ordförande/sekreterare 

 Siv Eriksson   kassör 

 Peter Björding  ledamot 

 Agneta Nero Andersson  ledamot 

 Steen-Åke Larsson  ledamot 

 

Gäst: Lennart Brunander  valberedning 

 Eva Eriksson   förbundsordförande  

 Helena Lilja Nordberg  Studieförbundet Vuxenskolan, Regionen 

 

 1 Konferensens öppnande 

Conny Brådalen hälsade alla välkomna till konferensen och presenterade dagens program. 



 

 3 Samverkan 

Agneta Nero Andersson informerade om samverkansformer i pensionärsrådens organisation. 

Västra Götalandsregionen organisation har sedan den 1 januari 2023 omorganiserat det regionala 

arbetet. Det finns nu en regional nivå och 5 delregionala nämnder. I den södra ingår 8 

kommuner som ansvarsområden. Enligt Södra Älvsborgsdistriktet bör kommunerna Vårgårda 

och Herrljunga ingå i SÄD. 

        

 4 Medlemsregister 

Peter Björding informerade om kontaktvägar och statistik. Peter ställde frågan om föreningarna 

upplever att det kommer för mycket information via epost. Peter informerade även om hur ålder 

i föreningsstyrelserna och fördelningen kvinnor och män. Se bifogat underlag. 

 

 5 Föreläsning 

Gert Johansson föreläste om pensionärernas situation i samhället på ett mycket personligt och 

underhållande sätt. 

 

 6 Förbundsordförande 

Eva Eriksson talade om vilka utmaningar vi har inom SPF.  

Eva informerade om att regeringen har beslutat om pengar till kommunerna för att kunna höja 

kompetensen för sjuksköterskor.  

Det fanns inga pengar i regeringens budget till seniorer för 2023. 

Frågor som SPF har ställt till regeringsföreträdare. Vad ska vi göra med vårt jordbruk, klimatet, 

biologisk mångfald och hållbart samhälle? 

SPF anser att miljöpolitiken förs i fel riktning av nuvarande regering. 

Eva informerade om att vi är idag 2,2 miljoner seniorer. 25% av seniorerna mellan 65–70 och 

35% 70+ jobbar hel eller halvtid. 

Följande frågor och krav har ställt till riksdagspartierna.  

Det finns ingen senior med på partiernas riksdagslistor?  

SPF kräver läkemedelsgångar.  

Det civila samhället kommer att få en stor betydelse och därmed seniorerna.  

 

7 Grupparbete 

Deltagarna fick några frågor att besvara, men tiden var begränsad på grund av förbunds-

ordförande sena ankomst. 

 

 

 

Borås 2023-05-16 

 

 

---------------------------------------------  -------------------------------------------- 

Kent Gustavsson, sekreterare  Conny Brådalen, distriktsordförande 

 

 

 

 

 

 

 

  


